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Nomenament del nou cap de la Policia Local de Gavà 

 
 

PP de Gavà: “si el canvi és per 
millorar l’atenció als ciutadans, ja 
era hora” 
 
� Josep Llobet lamenta que l’alcalde de Gavà no hagi informat 

ni explicat la decisió de canviar el cap de cos de la Policia 
Local, ni el nou càrrec de cap de Mobilitat. 

 
� El PP espera que, amb el canvi, la prioritat passi a ser 

atendre i protegir el ciutadà, i no recaptar diners a través de 
multes. 

 
 
14 gener 08 – Josep Llobet, portaveu del Partit Popular a l’Ajuntament de Gavà i 
portaveu adjunt del PPC al Parlament de Catalunya, ha expressat la seva decepció per 
l’actitud de l’alcalde de Gavà en relació a les decisions preses de forma unilateral 
referents a canvis de càrrecs a la Policia Local i nous nomenaments. Llobet lamenta 
que hi hagi aquesta “falta de comunicació i cerca de consens amb l’oposició, amb el 
nomenament de càrrecs, que no han de ser polítics, sinó tècnics”. 
 
Durant la passada setmana es va informar als treballadors de l’Ajuntament, a través 
d’un correu electrònic, que per indicació de l’alcalde el cap de Policia Local J. Luís 
García ha estat nomenat cap de Mobilitat, passant a ser ara el nou cap del cos el 
senyor Manuel Calero. El portaveu popular explica que “ningú ens ha presentat 
oficialment el nou cap del cos, ni ens ha explicat els motius del canvi”. 
Malgrat això, Llobet afegeix que “si el canvi ha de ser a millor, donem 
l’enhorabona pel canvi, i esperem que el nou cap de la Policia Local es fixi 
com a objectiu atendre els ciutadans i protegir-los, i no tant perseguir-los 
per multar, ja que la finalitat del cos, recordem, no ha de ser la recaptació a través 
de multes de trànsit”. 
 
Llobet recorda que durant el 2006 les multes de trànsit van representar per 
l’Ajuntament ecosocialista la seva segona font d’ingressos, ja que la recaptació va ser 
de més de 3 milions d’euros, tres vegades més del que estava pressupostat. “Ara 
esperem que el nou cap no segueixi amb aquesta tònica i que d’una vegada es canviïn 
les prioritats del govern municipal”. 
 
Llobet espera les explicacions oportunes sobre els nous nomenaments, i pel que fa al 
càrrec de cap de Mobilitat, el portaveu exigeix a l’alcalde més informació: 
“desconeixem les funcions i objectius d’aquest càrrec, tot i que estem segurs que el 
seu sou serà més que digne; ens alegrem que el que ha estat fins ara cap del cos 
segueixi ara amb aquest nou càrrec que li ofereix el govern socialista”.  
 
 
 


